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Protokół Nr 32/20 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 17 listopada 2020 r. w trybie 

zdalnym,  w godzinach 09.00 - 12.00. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła: Magdalena Zieleń – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Ostrowieckiemu 

pomocy finansowej. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia  

29 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na zakup 

średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego zmienionej Uchwałą nr XXIV/317/20 z dnia 7 września 2020 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności 

publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów 

edycji 2020/2021. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia Gminie 

Koprzywnica pomocy finansowej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 

rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022”. 
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem,  

w trybie bezprzetargowym, na okres 24 miesięcy, Związkowi Polskich Spadochroniarzy 

części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem,  

w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat, części nieruchomości zajętej pod lotnisko 

w Masłowie k/Kielc, na rzecz Państwowego Gospodarstwa Leśnego - Lasy Państwowe 

– odesłanego przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego. 

11. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-10 stanowią załączniki do akt XXVI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 2. 

Pani Magdalena Kusztal, Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Ostrowieckiemu pomocy 

finansowej. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Powiatowi Ostrowieckiemu pomocy finansowej (Opinia Nr 126/20 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 4. 

Ad 3. 

Pan Grzegorz Niechciał, Kierownik Biura Spraw Obronnych, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Informacji Niejawnych przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

nr XXII/273/20 z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin 

na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego zmienionej Uchwałą nr XXIV/317/20 z dnia 7 września 2020 r. 

 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała oraz Kierownik 

Grzegorz Niechciał rozmawiano na temat samochodów ratowniczo-gaśniczych.  
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gmin na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych  

i ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego zmienionej Uchwałą nr XXIV/317/20 z dnia 7 

września 2020 r. (Opinia Nr 127/20 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 6. 

Ad 4. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego 

dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii 

komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2020/2021. 

 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Sejmiku Marek Strzała oraz Dyrektor Anna 

Grzela.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji 

połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – Sędziszów 

w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2020/2021 (Opinia Nr 128/20 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 8. 

Ad 5. 

Pan Maciej Długosz, Dyrektor Departamentu Edukacji, Sportu i Turystyki przedstawił 

projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Koprzywnica pomocy 

finansowej. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Gminie Koprzywnica pomocy finansowej (Opinia Nr 129/20 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 10. 

 

Ad 6-7. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 

2041, 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok.  

 

W dyskusji, w której głos zabrali: Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk, Dyrektor 

Departamentu OZ Bogumiła Niziołek oraz Skarbnik Województwa rozmawiano na temat 

zwiększenia dochodów bieżących z tytułu płatności w ramach budżetu środków europejskich 

(30.815 zł) oraz dotacji celowej z budżetu państwa (5.748 zł) na realizację przez Regionalne 

Centrum Naukowo – Technologiczne w Podzamczu projektu pn. „Razem odkrywamy świat na 

Uniwersytecie Jana Kochanowskiego w Kielcach” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój 2014-2020. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 5 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041 (Opinia Nr 130/20 stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 rok (Opinia 

Nr 131/20 stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 13-14. 
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Ad 8. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022”. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022”. (Opinia Nr 132/20 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 16. 

Ad 9-10. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, na okres 24 miesięcy, 

Związkowi Polskich Spadochroniarzy części nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie 

k/Kielc, 

- wyrażenia zgody na oddanie w najem, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat, części 

nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc, na rzecz Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego - Lasy Państwowe – odesłanego przez Sejmik Województwa Świętokrzyskiego. 

 

W szerokiej dyskusji na temat ww. projektów uchwał głos zabrali: Wiceprzewodniczący 

Komisji Arkadiusz Bąk, Radny Grzegorz Świercz, Przewodnicząca Komisji  

oraz Dyrektor Anna Grzela, która udzieliła szczegółowych odpowiedzi na zadane jej pytania. 

Zobowiązała się również do przesłania materiałów, o które została poproszona. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującym się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wyrażenia zgody na oddanie w najem, w trybie 

bezprzetargowym, na okres 24 miesięcy, Związkowi Polskich Spadochroniarzy części 
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nieruchomości zajętej pod lotnisko w Masłowie k/Kielc (Opinia Nr 133/20 stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 2 głosami „przeciw” i 6 głosami „wstrzymującymi się” 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem,  

w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat, części nieruchomości zajętej pod lotnisko  

w Masłowie k/Kielc, na rzecz Państwowego Gospodarstwa Leśnego - Lasy Państwowe (Opinia 

Nr 134/20 stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 19-20. 

Pismo przekazujące Marszałkowi Województwa Świętokrzyskiego ww. Opinię stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad 11. 

W sprawach różnych głos zabrał Radny Grzegorz Świercz, który poruszył kwestię, 

otrzymanego z Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania Przestrzennego, wykazu 

darowizn nieruchomości dokonanych przez Województwo Świętokrzyskie na rzecz skarbu 

Państwa lub jednostek samorządu terytorialnego w latach 2010-2020. 

 

Pozostali członkowie Komisji również poprosili o ww. wykaz, który został do nich wysłany 

drogą elektroniczną i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                        Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                                             Magdalena Zieleń 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis  

     

 


